
Referat styremøte Alvøen lokalforening 06.05.21 kl.20
Deltakere:, Ole-Jørgen, Marit, Anne-Turid, Stig-Viggo, Andreas.

Saksnr. Sak Ansvarlig
I Oppfølging av eksisterende saker

1 Skilt på knutepunkt i Alvøen.
- Skiltene er satt opp
- Innspill fra medlemmer: Ønske om flere skilt: feks. Gosen, Mauradalen,

Andersplass, Stykket, Smittet, (Bakka)gjeilen, Holmen. Vedtar innkjøp av flere
skilt, ca. kr. 5000,-.

Anne-Turid

2 Ny asfaltering av Ole Nilse-bakken og Sørehavnsveien.
- Dekningsgrad må avklares med Kongshavn v/Gunnar Kristiansen, venter på

svar fra Gunnar.
- Andel per oppsitter regnes ut når avklaring er på plass, må sende ut

informasjon om asfalt og  betaling.
Asfaltering bakken i Kongshavnveien

- Møte med oppsitterne 05.05.21. Kom nærmere enighet om fordeling av
asfalteringskostnader og fordeling av arbeid. De ble også enig om å gå for
Asfalt Bergen AS. Venter på tilbakemelding og formell henvendelse fra
oppsitterne om støtte til asfaltering.

Reparasjoner i Ramsvikbakken
- Innspill fra oppsitter om behov for reparasjoner ved bakketoppen, innhente

tilbud av Hordaland Asfalt i forbindelse med at det allerede skal gjøres arbeid i
området. Vedtatt at dette også skal fikses i denne runden.

Fartsdumper i Gosen
- Avklare dekning av fartsdumper, pristilbud fra HA om å gjøre spisse

fartsdumper om til vanlige fartsdumper, kr. 6000,- per stk (2 totalt). Sak for
neste årsmøte.

Drensrør Sørehavnveien
I forbindelse med befaring asfaltering, ble det pekt på at det er behov for drensrør ved
trappen i Nikkebakken. Fått et tilbud, venter på flere tilbud.

Ole-Jørgen
Marit

Info

Info.

Ole-Jørgen
Stig-Viggo

3 Opprettelse av innboforsikring for ALF
Sjekke pris på innboforsikring til ALF-eiendeler

- Kalkulere verdi - sørge for lagring i garasje

Ole-Jørgen

4 Ta i bruk regnskapsprogram
- Tar i bruk Visma, etter sammenlikning av pris/funksjoner med

Fiken/Poweroffice. Pris per år: 3.875,-.
Marit/
Ole-Jørgen

5 Føringer for utvidet salting & strøing ifm ekstraordinære forhold Info



Tidligere innspill fra oppsittere  tyder på at det er variasjon rundt oppsitterne sin
oppfattelse av ansvarsforhold ifm salting av veier i Alvøen.
Styret bør derfor klargjøre følgende:

a. Bistå til at informasjon om salting, veivedlikehold osv blir meldt ut til
oppsittere, informere via Facebook og epost. Gjøres til høsten igjen, når det
begynner å bli aktuelt.

b. Søke å etablere et “regelsett” som iverksetter bruk av maskinbasert
salting/strøing ved ekstraordinære forhold.  - Opprettet VEI-gruppe på
facebook.

II Evaluering arrangement/aksjon siden sist møte
- BIR bossryddedugnad, ingen meldt seg per 06.05.21.

Neste arrangement/aksjon iht årshjul
- 17.mai, ingen arrangementer meldt, bortsett fra bilkortesje som er avklart

med politi/grunneier.
- Dugnad - torsdag 24. juni. Avklare organisering nærmere, brus, poser,

bensin/olje til klippere.
- Konserter - foreløpig på planen.

Info

Info

Info

III

Eventuelt

Port til volleyballbanen
Henvendelse fra Mathopen skole om port til volleyballbanen for å sikre tilkomst til
barn med funksjonsnedsettelse. Diskutert på forrige styremøte at vi ikke har
innvendinger mot at det lages port, og dette ble meldt tilbake til kontaktperson på
Mathopen skole som da var i dialog med Bymiljøetaten. Avtalen var at vi skulle få
tilbakemelding på hva de så for seg og hvilke tilbakemeldinger skolen fikk fra
Bymiljøetaten.

Reportasje på NRK 30.04.21, der både lærer ved Mathopen skole og leder i
Bymiljøetaten uttalte at det skulle ordnes port i løpet av våren. Vi ble kontaktet av
journalisten for bakgrunnsinformasjon, men hverken skolen eller kommunen har vært i
kontakt med oss hverken i forkant eller etter reportasjen.

- Flere medlemmer har tilbudt seg å ordne en åpning i gjerdet, styret vedtar at
at det lages åpning på dugnad. Melder tilbake til kommunen/skolen at det blir
ordnet.

- Sjekke opp i kontrakten på banen.

Lekeplass i Ramsvikveien
Forespørsel fra beboere i husene oppe ved bommen, om å lage lekeplass i friområde
tiltenkt lekeplass mellom husene. Spørsmål om lokalforeningen kan stå som søker av
midler fra div. stiftelser/organisasjoner til å kjøpe inn lekeplassutstyr. Den som
eier/anskaffer lekeapparater får ansvar for vedlikehold/kontroll.

- Leser opp forslag fra initiativtaker, skissert løsninger for vedlikehold/sikkerhet.
- Spørsmålet kan ikke avgjøres av styret, men vi undersøker muligheter for å

sende ut skjema til alle medlemmene der man kan stemme for/mot.

Anne-Turid/
Marit

Marit/Mari
(initiativtake
r)



Medlemsgruppe Facebook
Innspill fra medlem, om det er greit at bedrifter i området som ikke er medlem i ALF
får reklamere på medlemssiden for sine tilbud. Oppfordre bedrifter til å bli medlem.

Avtale dager for bruk av lokalet høst 2021
Frist 15/6

Marit

IIII Neste møte:

A= ansvarlig | B= beslutter | U= utfører | I=informeres
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ÅRSMØTE:
Fastsette dato for årsmøte B X

Valgkomiteen starter sitt arbeid B A U X

- Innkalle / Sende ut medlemskontingent AB X

- Skrive beretning A X

- Utarbeide budsjett AB U X

- Ferdigstille regnskap m/revisorberetning AB U U X

- Offentliggjøre sakspapirer inkl.
valgkomiteens innstilling

A X X

STYREMØTER:
Møteplan B A

Innkalle til styremøter A

Ferdigstille protokoll B A

Fellesmøte gammelt og nytt styre B A X

ARBEIDSOPPGAVER:
Brønnøysundregisteret AU

Avtale dager for bruk av lokalet (frist 15/6
& 15/12)

B U X X

Brøyteavtale B U X

Juletrefest BI X

Bossplukkedugnad (BIR) BI X

Dugnad BI X

Konsert BI X

Korgafest BI X

Dugnadsfest BI X

Halloween BI X

Dugnadsfest barn (Bowling/Pizza) BI X

https://bir.no/aktuelt/bli-med-paa-vaardugnad/

